
Röstförklaring från Moderaterna, Lunds kommunfullmäktige 31/3 2022 

Ärende 9, Lunds framtida avloppsrening 

Det är ett underbetyg för Lundapolitiken som helhet att flera strategiska byggprojekt avgörs 
av tvära kast och små politiska marginaler. Det skapar en osäkerhet och därmed en bristande 
långsiktighet såväl som ett ökat ekonomiskt risktagande. 

Från Moderaternas sida hade vi därför föredragit en lösning där de partier som ställt sig 
bakom inriktningsbeslutet gemensamt hade kunnat initiera en dialog och en prövning av vårt 
tidigare ställningstagande utifrån de faktorer som framkommit sedan beslutet. Detta i syfte att 
hitta en väg framåt med en bredare politisk förankring där alternativens för- och nackdelar 
prövades ånyo. 

Nu är vi i stället i ett läge där de långsiktiga frågorna om Källby avseende miljötillstånd, 
investeringskostnader och möjliga livslängd behöver belysas ordentligt samtidigt som andra 
alternativ i realiteten inte finns på bordet. Det är beklagligt. Vår bedömning är att vägen 
framåt är kantad av osäkerheter. 

Ansvaret för att hitta en fullgod och långsiktig lösning vilar självklart på samtliga partier i 
kommunfullmäktige. I det arbetet och den väg framåt som nu prövas kommer Moderaterna, 
som största borgerliga parti, vara en aktiv part för att säkerställa Lundabornas intressen, bidra 
till en större samsyn och ta ansvar för kommunens ekonomi. Arbetet behöver nu, i samverkan 
med VA Syd, skyndsamt inledas för att utreda och möjliggöra en utbyggnad av Källby 
avloppsreningsverk. 

För Moderaterna, 

Rasmus Törnblom (M) 
Tjänstgörande gruppledare 
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